
Referat fra bestyrelsesmødet den 13/10-21 

Bestyrelsen er bekymret for ”tagstens-effekter” f.eks. med hensyn til 
hjemmesiden, blad og facebook. Er der nogen til at dække ind, hvis ifald 
såfremt det værste skulle ske…? 

Det blev besluttet at der skal udsendes en mail invitation til alle medlemmerne 
ca. 2 måneder forud for et arrangement. Startende med 2022 arrangementer. 

Og der skal kun være et tilmeldingssted. P.t. til næstformanden. 

Der ligger over 12000 mails på computeren, som skal gennemgåes og enten 
slettes eller gemmes. Mail af faghistorisk interesse kan kopieres til en cd/dvd 
og sendes til rigsarkivet. Henning finder ud af hvordan. 

Det blev besluttet at der skal være mindst 6 årlige arrangementer, heraf 2 fast 
i Københavnsområdet/Sjælland og 2 fast vest for Storebælt fortrinsvis Fyn og 
så de 2 sidste et sted, hvor vi ikke tidligere har været f.eks Nordjylland og 
Sønderjylland. Vi har en stående invitation fra Marineforeningen på Mors… 

Formanden ønskede at vi prøver at holde en julefrokost skiftevis i København 
og i Odense og det vedtog bestyrelsen. Dato ? sidst i november måned. 
Invitation udsendes til alle medlemmer.  
 
Sidste nyt: datoen er fastsat til den 8.12.2021 kl. 13-18 i Brøndby 
Marineforenings lokaler. 
 

Vi er p.t. 155 medlemmer. Heraf 1 interessemedlem (efterlønsmodtagere). 

Der blev udfærdiget en fødselsdagsgaveliste for 2022. Med en enkelt 
undtagelse er der gaver til de som fylder et med ti deleligt antal år. 

Der vil også blive lavet en liste over jubilarer. Lykønskninger m.m. herfor 
kommer fra Vagt- og Sikkerhedsforbundets organisation. 

Der er ikke mange medlemmer på facebook siden. Vagn oplyste at den hedder 

RAF 1917 VETERANER ( altså store bogstaver) 

Der blev talt om, hvordan den kan gøres interessant for medlemmerne, men 
det kræver jo at de tilslutter sig.. 

Næste møde i bestyrelsen bliver umiddelbart før julefrokosten. 



 

Referent: Henning 


